
Referat af Bestyrelsesmøde d. 27. september 2022 

Tilstede: Mimi, Shirley, Steen, Ulrik, Eva, Charlotte og Rezkar. 

 

1. vedr utætte døre og vinduer, vi har fået 23 skemaer retur, vi beslutter at Mimi sender mail rundt og 
beder beboere om at uddybe. 

2. Vedr. MAV tilbud. Hos Shirley tog Mav mål af indadvendte døre 2 dobbelte og 1 enkelt, materiale 
stå eller aluminium udenfor og træ indvendig. Hos Mimi talte de om plastic men det bruger man 
ikke mere, der blev taget mål af alle vinduer og døre. Vi undersøger selv og sammen med en 
håndværker går vi rundt ser hvad problemet er eksakt. Og derefter finder vi ud af hvad der vil 
koste. 

3. Vedr. grundejerforeningen: Vi rykker Magnus for specifikationer af det store udlæg som 
Grundejerforeningen Skjeberg Alle har lagt ud for Etape II Vest. Steen vil kontakte danske Bank for 
at undersøge hvilken slags konto han skal skrive under på, så der ikke kan trækkes uhæmmet. Vi 
venter med at godkende regnskab. En kort fortælling vedr. bestyrelsesmødet hvor de andre stemte 
for at betale regninger fra MTH og få lavet nye regnskaber. Der kom ikke nogen konklusion om 
Steen skal fortsætte i Grundejerforeningen. 

4. Vedr. Hjertestarter Rezkar sørger for at sætte skilte op senest d. 9. oktober, der var lidt undren til 
hjertestarter serviceaftalen, planen var at vi intet skulle gøre, nu skal vi selv skifte batteri?? Steen 
tjekker om der er SIM kort i da han ikke mener den kan sættes til WIFI. 

5. Dørtelefon problemer i nr. 33. ser du til den virker da vi ikke har hørt noget. Vi har 2 tilbud liggende 
på udskiftning. 

6. Der er stemning for lys på Juletræ i år, Eva spørger Jim hvilken lyskæde vi har, om det er en 
strømsluger. 

7. Ulrik har havde alle kontrakter med vedr. varmecentral. 
8. Planlægning af mødedatoer, næste møde er hos Steen d. 29. November 2022. 

 

 


